
Εμείς γιατί συμπεριφερόμαστε τόσο «χαζοχαρούμενα;»

Το σχόλιό μου, περισσότερο ερώτηση παρά θέση, θα είναι σύντομο αλλά επαρκώς
«πιπεράτο!»  

Όπως πολλά εκατομμύρια ποδοσφαιρόφιλοι στην Ευρώπη, και όχι μόνο, παρακολούθησα με
προσοχή το 2-1 της Εθνικής ομάδας της Ιταλίας επί της Εθνικής ομάδας Γερμανίας...      

  

Και, ώ του θαύματος, προχτές στις Βρυξέλλες σε 2-1 κατέληξε και το σκορ των κκ Mario
Monti (της Ιταλίας) και (Mariano Rajoy) της Ισπανίας επί (συγνώμη για την αγενή μου
έκφραση) της κ Angela Merkel της Γερμανίας.

  

Εδώ θα μπορούσα να πω ότι ο κ Hollande της Γαλλίας λειτουργώντας ως «διαιτησία»
μάλλον έπαιξε 70 για Ιταλία-Ισπανία και μόνο 30  για Γερμανία, αλλά αυτό ανήκει σε άλλη
μας συζήτηση.

  

Χάρηκαν, χειροκρότησαν και «ανέβηκαν» οι χρηματιστηριακές αγορές καθώς η επιτυχία
Ιταλίας-Ισπανίας ήταν να δίνονται κατευθείαν χρήματα στα Τραπεζικά-Πιστωτικά τους
ιδρύματα χωρίς να επιβαρύνονται οι Εθνικοί τους πόροι και οι προϋπολογισμοί...

  

Μπράβο τους και μπράβο στους Τραπεζίτες που πάλι...κέρδισαν!

  

Επειδή εγώ είμαι κοινωνιολόγος-ψυχολόγος παρακαλώ κάποιο συνάδελφο ειδικό  στην
Οικονομική επιστήμη να μπει στον κόπο να απαντήσει το αφελές ερώτημα του τίτλου μου
«Εμείς γιατί συμπεριφερόμαστε τόσο χαζοχαρούμενα;»
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Εμείς γιατί συμπεριφερόμαστε τόσο «χαζοχαρούμενα;»

Η Ιταλία και η Ισπανία πέτυχαν αυτά που απαίτησαν για τις δικές τους Οικονομίες και
Πατρίδες...

  

Η Ελλάδα μέχρι στιγμή ξοδεύει αυτά που μας «έδωσαν» για να στηρίξει τις Τράπεζές της
και να αποπληρώσει τοκοχρεολύσια οπότε ελάχιστα μας περισσεύουν για ανάπτυξη και
πρωτογενές πλεόνασμα...

  

Υπάρχει, μου λένε, και μια παράγραφος που ίσως θα ευνοήσει την δικιά μας Πατρίδα όπως
φρόντισαν οι δύο Πρωθυπουργοί κκ Mario Monti και Mariano Rajoy να ευνοηθούν οι δικές
τους Πατρίδες...

  

Ο δικός μας Πρωθυπουργός, εξαιτίας της περιπέτειας υγείας «έχασε» και την ιστορικής
σημασίας ευκαιρία να φανεί ανάμεσα στους άλλους 26 της Ε.Ε. και 16 της Ευρωζώνης...

  

Η Ελλάδα και εμείς οι Έλληνες φοβάμαι ότι ΔΕΝ κερδίσαμε ΤΙΠΟΤΕ στις
Βρυξέλλες...Κάποιος Οικονομολόγος συνάδελφος ας με διορθώσει...

  

Του Καθηγητή Γιώργου Πιπερόπουλου
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